

Inquiry; (2) Survey of Registrants; (3) Bands and Communities Studies; (4) Government Programs.”—Sessional Paper No. 342-954.

Document entitled: “Proposed Act respecting the protection of the archeological heritage of Canada”.—Sessional Paper No. 342-955.

The Honourable Senator Robertson, Chairman of the Standing Senate Committee on Fisheries, presented the Sixth Report of the said Committee, stating that the Committee had examined the Bill C-74, An Act to amend the Fisheries Act and to amend the Criminal Code in consequence thereof, and had directed her to report the same to the Senate, without amendment.

The Honourable Senator Robertson moved, seconded by the Honourable Senator Doody, that the Bill be placed on the Orders of the Day for a third reading at the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Pursuant to Rule 20A.(2), the Honourable Senator Doody tabled the following:

Reply to Question No. 60, appearing on the Order Paper of October 9, 1990, in the name of the Honourable Senator Marshall, respecting the *Heritage Railway Protection Act*.—Sessional Paper No. 342-956.

Orders No. 1 to 36 were called and postponed until the next sitting of the Senate.

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Oliver:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Changes in Membership of Committees

Pursuant to Rule 66(4), membership of committees was amended as follows:

Standing Senate Committee on National Finance:

The names of the Honourable Senators Berntson and Lavoie-Roux substituted for those of the Honourable Senators Oliver and Simard (4th January, 1991).

The names of the Honourable Senators MacDonald (*Halifax*) and Oliver substituted for those of the Honourable Senators Kinsella and Lavoie-Roux (7th January, 1991).

sommaire, (1) Enquête autochtone, (2) Sondage auprès des personnes inscrites, (3) Études des bandes et collectivités indiennes, (4) Programme du gouvernement.—Document parlementaire n° 342-954.

Document intitulé: «Propositions législatives concernant la protection du patrimoine archéologique canadien».—Document parlementaire n° 342-955.

L'honorable sénateur Robertson, président du Comité sénatorial permanent des pêches, présente le sixième rapport de ce Comité et informe le Sénat que le Comité, après avoir étudié le Projet de loi C-74, Loi modifiant la Loi sur les pêches et le Code criminel en conséquence, l'a chargée d'en faire rapport au Sénat, sans amendement.

L'honorable sénateur Robertson propose, appuyé par l'honorable sénateur Doody, que le projet de loi soit inscrit à l'Ordre du jour pour une troisième lecture à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Conformément à l'article 20A.(2) du Règlement, l'honorable sénateur Doody dépose sur le bureau ce qui suit:

Réponse à la question n° 60 inscrite au Feuilleton du 9 octobre 1990 au nom de l'honorable sénateur Marshall, concernant la *Loi sur la protection des gares ferroviaires patrimoniales*.—Document parlementaire n° 342-956.

Les articles nos 1 à 36 sont appelés et différés à la prochaine séance du Sénat.

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Oliver,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Modifications de la composition des comités

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Comité sénatorial permanent des finances nationales:

Les noms des honorables sénateurs Berntson et Lavoie-Roux substitués à ceux des honorables sénateurs Oliver et Simard (4 janvier 1991).

Les noms des honorables sénateurs MacDonald (*Halifax*) et Oliver substitués à ceux des honorables sénateurs Kinsella et Lavoie-Roux (7 janvier 1991).